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Dato: 15-08-2022 

Afholdt hos:  Kirsten 

Tilstede:  Marius, Per, Kirsten og Kristina 

Referent:  Kristina 

 

Dagsorden  

Orientering siden sidst Ture. Rigtigt gode ture med opbakning og positiv 

stemning.  

Foreningsnyt. Vi er på forsiden og med en fin artikel i 

bladet.  

Sikkerhedsregler Drøftelse af hvordan vi arbejder videre med fornyelse af 

sikkerhedsreglerne. Vi tager det op efter mere refleksion. 

Det er et emne med mange følelser og holdninger.  

Vi undersøger om Tryg kan sponsorere et foredrag om 

sikkerhedsregler, for at give en ny vinkel 

Status på klubaftner De gange vejret har været roligt har der været godt 

fremmøde og hyggeligt samvær efterfølgende.  

På klubaftnerne er der plads til at ro i forskelligt tempo og 

det aftales ved containeren hvor vi tager hen.  

Ture Måneskinstur. Vi arrangerer ikke måneskinstur i år og 

opdaterer sikkerhedsregler for den kommende 

måneskinstur. Vi foreslår at ro den modsatte vej for at 

kunne nyde månen. Man skal have gennemført 

makker/selvredning. Alle ror sammen hele tiden. Vi får et 

nummer, som man råber op når vi ´vender om´, så vi ved 

at alle er med. 

Fast beløb på ture. Vi påtænker at lave et fast beløb for 

ture hvis der er trailer med. Dette tager vi med på 

årsmødet for at vejre stemningen for dette.  

Hjemmeside Status på introduktionsskriv. Vi læser oplægget igennem 

og tilføjer eller godkender og det kommer på 

hjemmesiden inden længe.  

Medlemmer Status på antal: 61 



 

SSIF – Kajak Bestyrelsesmøde 

 

Økonomi Status. Økonomien ser fin ud pt. Ser økonomien god ud 

næste år også påtænker vi at købe et par gode 

klubkajakker mere af en anden type end vi har nu.  

Makkerredning Drøftelse af fondssøgning til leje af svømmehal til 

afholdelse af makkerredning. 

Vi har en ansøgning afsted ved Birk, vi får status i 

oktober. Pengene er ikke øremærket endnu, bortset 

fra at det skal højne sikkerheden i klubben.  

Vedtægter 

 

Drøftelse af opdatering af klubbens vedtægter. Vi skal 

have ændret hvornår vi afholder årsmøde, så det 

passer med generalforsamlingen. Og så vi kan nå at 

tilrette bl.a. kontingent.  

Til næste møde Status på Trygfonden og sikkerhedsforedrag. 

Vi drøfter vedtægter. 

Planlægning af årsmødet. 

Vi inviterer Michael med en halv times tid hvis han vil for 

at afrunde og reflektere over introforløbet.  

Næste møde afholdes Hos Per. 

Mandag d. 3. oktober 19-21 

 

 


